HKEX 'Share Your Gong Moment' Competition – Terms and Conditions

- 1. Hong Kong Exchanges and Clearing Limited ('HKEX') is the organiser of HKEX 'Share Your Gong Moment' Competition ('Competition').
- 2. The Competition is held from 20 June 2025 to 3 July 2025 (both dates inclusive) ('Participation Period'). The date of the Competition winners' announcement is subject to the decision of HKEX.
- 3. Upon completion of the entry form ('Entry Form') to participate in the Competition, you are deemed to have read, understood and agreed to be bound by these terms and conditions (these 'Terms and Conditions').
- 4. By submitting your entry for the Competition to HKEX, you consent to the processing of the personal data in your entry in accordance with these Terms and Conditions.

Rules and Eligibility

- 5. Participants can get a chance to win a prize ('Prize') by taking the following steps:
 - Step 1: Use a personal social media account to upload a photo or a video of HKEX Gongmobile or HKEX Gong. Eligible social media channels include Facebook, Facebook Story, Instagram, Instagram Story, Threads, Weibo, Xiaohongshu, Linkedin and X.
 - Step 2: Share on your social media and set the post as public
 - Step 3: Add hashtag #HKEX25 in the caption of your post
 - Step 4: Complete the Entry Form and provide the screencap of such post in the Entry Form
- 6. The Participant must be the sole owner of all copyrights and any other intellectual property rights of the submitted photo/video.
- 7. Submitted photo/video must match the topic of the Competition and do not contain elements of crimes, violence, obscenity, indecency, libel, defamation, infringement or violation of privacy or data protection, politics or otherwise violation or infringement of any laws and regulations.
- 8. HKEX will review the submitted photo/video and process the relevant personal data in the manner as further specified in the 'Personal Data' section below. Any photo/video that does not match the topic of the Competition or contain inappropriate content will be disqualified and will not be eligible for any Prize.
- 9. Entries will be assessed by a panel of judges from HKEX, based on the following criteria:
 - Creativity (40%)
 - Adherence to HKEX Gong Tour Theme (30%)
 - Overall Impression (30%)
- 10. Each participant can only submit the Entry Form once, and each participant can only claim one Prize. Prizes are also subject to availability with no cash alternatives.
- 11. HKEX reserves the right to ask participants to provide the original photo(s)/video(s) file for verification purpose.

Result Announcement and Prize Redemption

- 12. After the Participation Period, photo(s)/video(s) will be reviewed by a panel of judges from HKEX, and the winners will be contacted about prize redemption within one month. There will be 388 winners who each will receive a Prize.
- 13. HKEX's event campaign agency and/or their relevant designated sub-contractors for event campaign services and/or prize redemption center/fulfillment center services (as the case may be) ('Prize Redemption Agent') will process the relevant personal data to inform the winners about the Prize redemption details in the manner as further specified in the 'Personal Data' section below.
- 14. If, due to any reason (including but not limited to incomplete or incorrect information provided by you), the relevant Prize Redemption Agent is unable to notify you within one month after the end of the Participation Period or you have not provided the required information or redeemed the Prize within 30 days after the notification has been sent out, you shall be deemed to have waived your rights to receive the Prize and HKEX shall be entitled to exercise its sole and absolute discretion to disqualify you, and to use such Prize for any purposes as HKEX deems fit.
- 15. The Prize is non-transferable and cannot be exchanged for cash, resold, modified, refunded, or extended. HKEX assumes no responsibility for any lost, stolen, or damaged Prizes and will not provide replacements.
- 16. HKEX is not the manufacturer or supplier of the Prizes and bears no responsibility for any defects or disputes related to the Prizes.

Personal Data

- 17. For the purposes of the Competition as set out in these Terms and Conditions, HKEX will process personal data, including photo/ video/ screenshot submitted in your entry, your social media account name/ nickname/ handle or other personal identifier, your name, your salutation, and your email address / phone contact. In the event that any personal data of other individuals are contained in your photo/ video/ screenshot submitted, you represent, warrant and confirm that you have obtained the consent of those individuals for your processing of their personal data before you submit your entry for the Competition to HKEX.
- 18. In the event that you are selected as one of the winners of the Prize, HKEX may transfer your name and your email address / phone contact to the relevant Prize Redemption Agent for processing for the sole purpose of making the relevant arrangements for redemption of Prize (if/where applicable). The relevant Prize Redemption Agent will only process personal data for the Prize redemption arrangements, and not for any other purposes.
- 19. The personal data provided by you and/or collected by HKEX under this Competition will be processed by HKEX for one or more of the following purposes:
 - For notifying you of Competition's arrangement and verifying your identity;
 - For creation, processing and maintenance of your enrollment record for the administration of this Competition;
 - For statistical and analytical purposes; and
 - Any other legitimate purposes as may be required or authorized by law.

For the avoidance of doubt, HKEX will only process your personal data for the Competition in the manner as set out in these Terms and Conditions, and will not process your personal data for direct marketing purposes without obtaining your prior consent.

- 20. HKEX and the relevant Prize Redemption Agent will retain personal data collected from participants for a period of one month following the announcement of the winners, after which all such data will be deleted.
- 21. It is entirely voluntary for you to choose whether to participate in (and provide your personal data accordingly for) the Competition. However, please note that if you do not provide the required information in the Entry Form, or if the information provided is not accurate, HKEX may not be able to further process your entry for the Competition.
- 22. If you have any queries or concerns regarding the provisions on 'Personal Data' set out in these Terms and Conditions, or if you would like to exercise your data subject rights under applicable data protection laws, please contact HKEX's Group Data Protection Office by email to DataPrivacy@hkex.com.hk.

香港交易所「分享你的金鑼時刻」比賽 = 條款及細則

- 1. 香港交易及結算所有限公司(「香港交易所」)為「分享你的金鑼時刻」比賽(「比賽」) 的主辦單位。
- 2. 比賽由 2025 年 6 月 20 日至 2025 年 7 月 3 日(包括首尾兩日)舉行(「參與期」)。比賽 得獎者的公布日期將由香港交易所決定。
- 3. 提交參賽表格(「<u>參賽表格</u>」)即表示你已閱讀、理解並同意受本條款及細則(「條款及細則」)的約束。
- 4. 提交參賽作品至香港交易所,即表示您同意按照本條款及細則處理參賽作品中的個人資料。

規則及資格

5. 參加者可透過以下步驟贏取獎品(「獎品」):

第一步:使用個人社交媒體帳戶上傳一張關於「金鑼巡遊號」或香港交易所金鑼的照片或影片。合資格的社交媒體平台包括 Facebook、Facebook Story、Instagram、Instagram Story、Threads、微博、小紅書、LinkedIn 及 X。

第二步:分享到您的社交平台並設定為公開帖文

第三步:在照片/影片的帖文中加入標籤 #HKEX25

第四步:填寫參賽表格並連同相關帖文截圖一併提交

- 6. 参加者必須是提交照片/影片的唯一版權及任何其他知識產權的擁有者。
- 7. 提交的照片/影片必須符合比賽主題,且不得包含犯罪、暴力、淫穢、不雅、誹謗、侵犯私隱 或數據保護、政治或其他違反法律法規的內容。
- 8. 香港交易所將審核提交的照片/影片,並按以下「個人資料」部分所述方式處理相關個人資料。 任何不符合比賽主題或包含不當內容的照片/影片將被取消資格,目無資格獲得任何獎品。
- 9. 参賽作品將由香港交易所的評審團根據以下標準評選:
 - 創意(40%)
 - 符合金鑼巡禮主題(30%)
 - 整體印象(30%)
- **10.** 每位參加者只能提交一次參賽表格·且每位參加者只能領取一份獎品。獎品數量有限·並不設現金替代。
- 11. 香港交易所保留要求參加者提供原始照片/影片檔案以供核實的權利。

結果公布及獎品領取

- 12. 參與期結束後·香港交易所評審團將審核照片/影片。得獎者將在一個月內被通知有關獎品領取的詳情。共有 388 名得獎者·每人可獲贈一套香港交易所限量紀念品。
- **13**. 香港交易所的活動承辦機構及/或其指定的相關分包商(視情況而定)(「獎品領取代理」) 將按以下「個人資料」部分所述方式處理相關個人資料,以通知得獎者獎品領取詳情。
- 14. 若因任何原因(包括但不限於你提供的資料不完整或不正確),相關獎品領取承辦機構無法在參與期結束後一個月內聯繫到你,或你在領獎通知發出後 30 天內未提供所需資料或領取獎品,即視為放棄領取獎品的權利。在此情況下,香港交易所有權取消你的資格,並按香港交易所認為合適的方式處理該獎品。
- **15**. 獎品不可轉讓、兌換現金、轉售、修改、退款或延期。香港交易所對任何遺失、被盜或損壞的紀念品概不負責,亦不提供替換。
- 16. 香港交易所並非紀念品的製造商或供應商,對紀念品的任何瑕疵或問題恕無法承擔責任。

個人資料

- 17. 為了本條款及細則所述的參賽目的,香港交易所將處理你所提交的資料,包括參賽作品中的照片/影片/截圖、社交媒體帳戶名稱/暱稱/代號或其他個人識別資料、以及聯絡方式等個人資料。若提交的照片/影片/截圖中含有其他人士的個人資料,你需確認並保證已事先獲得該等人士的同意,用於你向香港交易所提交參賽作品時將處理其個人資料。
- 18. 若你被選為獎品得獎者之一,香港交易所可能會將你的姓名及電郵地址/電話聯絡方式轉交相關獎品領取承辦機構,以便安排領取獎品(如適用)。相關獎品領取承辦機構僅會為獎品領取安排處理個人資料,不會用於其他目的。
- 19. 你提供及/或香港交易所因比賽收集的個人資料將用於以下一項或多項目的:
 - 通知你有關比賽安排及核實你的身份;
 - 建立、處理及保存你的參賽記錄以管理此次比賽;
 - 統計及分析目的;
 - 法律要求或授權的其他合法目的。
- **20**. 香港交易所及相關獎品領取代理將在得獎者公布後保留參加者的個人資料一個月·之後所有資料將被刪除。
- 21. 你選擇參加比賽與否(並相應提供你的個人資料)完全出於自願。但請注意,若你未在參賽 表格中提供所需資料,或提供的資料不準確或不完整,香港交易所可能無法進一步處理你的 參賽申請。
- 22. 若你對本條款及細則中「個人資料」部分有任何疑問或疑慮,或希望根據適用數據保護法行使你的數據主體權利,請透過電郵聯絡香港交易所集團數據保護辦公室:
 DataPrivacy@hkex.com.hk。